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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire fordítják az Európai Bizottság által 
Magyarország határvédelmének erősítésére biztosított 20 millió eurót? Kifizetik-e belőle a 
honvédeknek a veszélyhelyzet alatt teljesített túlszolgálatát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány 120/2020. (IV. 16.) Korm. rendelete rendkívül hátrányos módon érintette a Magyar
Honvédség állományának tagjait, hiszen elvette tőlük - a sokszor emberfeletti túlszolgálatért járó -
eddigi  pluszjuttatásaik  jó  részét.  Ez  beosztástól  függően  akár  havi  százezres  nagyságrendű
pénzelvonással járhatott katonák ezreinél.

Tegnapi napon tette közzé a Honvédelmi Minisztérium, hogy az Európai Unió Bizottságával kötött
HOME/2018/ISFB/AG/EMAS/0069 számú Támogatási Megállapodás keretében a Belső Biztonsági
Alap-határigazgatási eszközének az úgynevezett „sürgősségi támogatások” forrásából az Európai
Bizottság  20  millió  euróval  járul  hozzá  Magyarország  határvédelmi  kiadásaihoz. A támogatás
kizárólag 2019. január 1. és 2020. augusztus 31. közötti időszakban, a magyar-szerb határszakaszon
járőrszolgálatot teljesítő hivatásos rendőri és fegyveres biztonsági őr állomány, valamint a Magyar
Honvédség katona állományának személyi jellegű kifizetéseivel összefüggő és az elszámolhatósági
szempontoknak maradéktalanul megfelelő költségek finanszírozására fordítható. 

A támogatással kapcsolatban felmerül a kérdés, hogy abból végre kifizetik-e a Magyar Honvédség
állománya tagjai által, a veszélyhelyzet alatt teljesített túlszolgálat után járó illetményt. Minderre
való tekintettel arra kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Mire fordítják az Európai Bizottság által Magyarország határvédelmének erősítésére biztosított
20 millió eurót?

2. Kifizetik-e belőle a honvédeknek a veszélyhelyzet alatt teljesített túlszolgálatát?



3. Amennyiben igen, mikor kerül erre sor; ha pedig nem, mikor fizetik ki költségvetési forrásból a
katonáknak törvény szerint járó, általuk teljesített túlszolgálat után járó illetményt?

Várom mihamarabbi válaszát.
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